

绿卡遗失声明书
Declaration of Green Card Loss

本人, _____, 出生年月 _____, 郑重声明, 因以下原因导致我的美国绿卡 (Permanent Resident Card) 遗失:

I, _____, solemnly declare that my U.S. Green Card (Permanent Resident Card) was lost due to the following reasons:

丢失原因: _____

Reason for Loss: _____

本人于 _____ (具体日期), 发现我的绿卡 _____ 丢失/被收走。对于该绿卡的遗失, 我深感遗憾。

On _____, I discovered that my Green Card was unintentionally lost. I deeply regret the loss of my Green Card.

丢失时间: _____

Time of Loss: _____

为了补办绿卡并维护我的合法居留权, 我特此申明以上事实的真实性, 并愿意在需要时向相关部门提供更多信息。

In order to replace the Green Card and maintain my legal residency status, I hereby declare the truthfulness of the above facts and am willing to provide additional information to the relevant authorities if required.

声明人签名: _____

Signature of Principal: _____

日期: _____

Date: _____

请注意, 这只是一个模板, 并可能需要根据您的特定情况进行修改。在填写并使用这份声明之前, 您可能需要寻求法律专家的建议。另外, 一些地方可能需要此委托书在见证人或公证人在场的情况下签署, 以达到法律效力。